
Referat fra møte i Integreringsrådet   

 
Møtt: Anne Kolstad, Nele Verhoeve, Edel Marie T. Einarsen, Elizabeth Navarro, 

Rune Gjelvold, Mariam Lyngsaunet, Mohammed B. Khiar  
Meldt forfall: Einar Olav Larsen, Inga Zabinska,  
Dato og Sted: 10.mars, Stiklestad Allé 1.  

 
  

Orienteringssaker    

 Budsjett 2023, regler for delegering. Skriftlig orientering var ikke ferdig.   

 Heia Innherred Mariam Lyngsaunet fra Kulturtjenesten presenterte 
prosjektet Heia Innherred. Vedtak fra Kommunestyret 
og prosjektskisse var vedlagt møteinnkallelsen.   
 
Bakgrunn for prosjektet er vekst ved Aker og stor økning 
i antall flyktninger. Formålet med prosjektet er å legge til 
rette for bærekraftig vekst i Verdal og 
Innherredsregionen.  Skal jobbe for å styrke tre 
hovedretninger:  

- Noe å leve av 
- Noe å leve i 
- Noe å leve for 

 
Aktuelle delprosjekter det ønskes innspill på:  

- Innherredsportal 
- jobb nummer 2 
- kvalifisering av innvandrere 
- inkludering av tilflyttere.  

 

 Retningslinjer for etableringsstønad ved 
bosetting av flyktninger.  

Innvandrertjenesten følger Kommunestyret sitt vedtak 
ved utbetaling av stønader og utstyr til flyktninger som 
bosettes. På grunn av stor økning i antall flyktninger har 
disse blitt tatt opp til diskusjon i Innvandrertjenesten.  
Og det vurderes som nødvendig med ny politisk sak på 
dette.  
 
I denne sammenheng ønskes innspill fra rådet.  

   

Nr Saker til saksbehandling   

8/23 Godkjenning av referat fra møte i 
Integreringsrådet 24.januar 2023 

VEDTAK: Referat ble godkjent uten endringer. 

9/23 Godkjenning av innkalling og saksliste VEDTAK: Referat ble godkjent uten endringer. 

10/23 Innspill til delprosjekter til Heia Innherred Integreringsrådet hadde mange innspill og forslag: 
- Møteplass 
- Viktig å koble behovet for arbeidskraft med rett 

kvalifisering, slik at det kan bli gitt nyttig 
opplæring. 



- Viktig å tenke større enn bare Aker.  
- Språktilbud. Innvandrere har uttrykt ønske om 

språktilbud på kveldstid. Språk er ofte nøkkel til 
jobb.  

- Nettverksbygging. 
- Samarbeid lag og foreninger. 
- Viktig at de som jobber med Heia Innherred har 

en dialog med både innvandrere og næringsliv. 
- Møteplass finnes for ungdom og næringsliv på 

Verdal videregående skole. Kan dette 
videreutvikles? Rådet foreslå egen møteplass for 
innvandrere og næringsliv i samme ånd. 

- Jobbsmak: viktig for folk å få mulighet til å se (og 
delta) på ulike arbeidsplasser.  

- Jobbe med å kartlegge tidligere erfaring som 
innvandrere har. 

- Spesielt søkelys på karriereveiledning som 
ukrainere ikke får tilbud om. Dette bør 
prosjektgruppen jobbe med.  

- Positiv til åpne kvelder med konkrete aktiviteter, 
hvor man kan se og oppleve idrett- og 
fritidstilbud. Bedre enn generell informasjon. 
Viktig også med informasjon der innvandrere er 
i det daglige: på voksenopplæringen. 

- Rådet er positiv til felles «Innherreds-portal» 
som delprosjekt i Heia Innherred.  

- Fadderordning for tilflyttere. Kan prosjektgruppa 
samarbeide med Røde kors for å organisere 
fadderordning for tilflyttere. Vurdere økonomisk 
støtte til en slik ordning. Kompensasjon av reelle 
utgifter som faddere har kan være aktuelt. 

 
 
VEDTAK:  
Rådet oppfordrer Heia Innherred til å ta med innspillene 
i det videre arbeidet.  
 

   

11/23 Innspill til retningslinjer for 
etableringsstønad ved bosetting av 
flyktninger i Verdal kommune 

 

VEDTAK: 
Rådet anbefaler at flyktninger som bosettes i størst 
mulig grad kan forholde seg til én tjeneste når det 
gjelder ytelser i etableringsfasen.  

12/23   orslag på ny dato for dialogmøte med 
elever på Møllegata voksenopplæring 

Møllegata voksenopplæring foreslår dialogmøte én av 
følgende datoer: 
 

1. fredag 24.mars kl. 11.45 
2. fredag 14 april kl 11.45 
3. mandag 17.april kl. 11.45 
4. mandag 24.april kl. 11.45  

 



 

VEDTAK: 
Rådet stiller til dialogmøte mandag 24.april klokka 
11.45.  
 

13/23  Arrangement i regi av Integreringsrådet 
torsdag 23.mars 

Forslag om flerkulturelt arrangement fra Mohammed. 
Aktiviteter fra ulike nasjonaliteter. Vurdere tilknytning til 
Øras dager. 
 
VEDTAK: 
Rådet ønsker å jobbe videre med forslaget om 
flerkulturelt arrangement på neste møte. Arrangement 
23.mars avlyses. 
 

14/23  Godkjenning av årsmelding 2022 Forslag på årsmelding 2022 ble gjennomgått med 
innspill fra medlemmene på innhold.   
  
VEDTAK:  
Årsmelding 2022 godkjennes etter tilføyelser fra Nele 
Verhoeve og Elizabeth Navarro om arrangementene.  


